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Skolebestyrelsesmøde 
Dato: 
26.11.2019, kl.19.00-21.15 
 
Sted: 
Brobyskolerne afd. PT 
 

Mødeleder: Ove 

Referent: Helle 

 

Tilstedeværende: Pia, Sanne, Signe, Anja, Ove, Søren, Brian, Mads elev, Hans 
Christian, Helle. 
 
 
Fraværende: Susse, Sara, Anne, Anja, Poul Arne, Tine, elev fra AV. 
 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  Rød stue på Biblioteks tur.  
Dejligt besøg i Broholm til frokostordning. 
Samtaler til 3 lærerstillinger. 
God skolefest på PT, også sammen med folkebiblioteket. 

Alle  

Godkendelse af 
referat fra seneste 
møde 
Godkendelse af 
dagsorden  
 

 
 
 
 
Obs på at dagsorden ikke skal være opdelt i ”kasser” 

Alle Godkendt 
 
 
 
Godkendt 
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Tal ordentligt Et bredt sammensat udvalg har afholdt møde i forhold til, hvilke tiltag vi kan gøre, 
når det gælder et bedre sprog på Brobyskolerne. 
Se vedhæftede. 
Beslutningspunkt: 
 
En drøftelse om denne indsats skal starte i børnehaven. Forslag om at børn lærer 
børn, - at nogle fra skolen kommer i børnehavne om temaet. Det besluttes at det 
tages op når det er implementeret på skolen. 
Børns spille kultur har en afsmittende virkning på børns sprog. 
Oplægsholder kan være en der også tager udgangspunkt i børns spille kultur. 
Godt med klassekontrakter. 
 

Anja, Søren Oplæg 
godkendt.  
 
 

Implementerings- 
plan, 
Værdiregelsæt 

Implementeringsplan eftersendes, da den endnu ikke er færdigudarbejdet med de 
seneste justeringer. 
Til 2. behandling. 
Beslutningspunkt 
 
Brian sikrer layout svarer til øvrige principper.  
Ove retter udkastet og sender til Anja og Signe. 
Kolonne om udgift slettes. 

Søren Godkendt. 

Temamøde med 
kontaktforældre 

På seneste møde blev det besluttet, at temamødet i januar måned skulle være 
omkring samarbejdet med kontaktforældre og med deres deltagelse. Der skal 
derfor nu nedsættes en arbejdsgruppe. 
Beslutningspunkt: 
 
SB mødet i januar skal kun omhandle samarbejdet med kontaktforældre. Anja og 
Signe og Søren eller Brian har ansvaret. 

Anja  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline
:  

Tema: 
Ferieafholdelse i 
skoletiden & 
elevfravær iøvrigt 

Forældrene skriver til Søren om ferie over 3 dage uden for skolens ferie. Lærerene 
opfordres til at sende lektier med barnet på ferie. 
 
Status for elevfravær for vores skole: 5,5 %, FMK 5,8%, lands 5,9%. 
Vi har få elever som ikke er ret meget i skole.  
Der er ny lovgivning som træder i kraft januar 2020. 
 
SB arbejder med eksisterende handleplan og drøfter evt tilføjelser og tiltag.  
Forslag om brev fra SB til forældre som ønsker fri uden for skoleferierne som 
understreger det uhensigtsmæssige i elevens fravær.  
Eksisterende handleplan revideres og opdateres i flg gældende lovgivning. 
Handleplan sendes til forældre der søger om ekstra ferieuger. 
Forslag til opvækst og Læring om et fælleskommunalt skriv.  
Forslag om mulige alternative ferieuger og alternative skoleuger ex uge 7 el 42.  
 
Konklusion: 
Søren kontakter OP om fælles skriv. 
Vi afventer om der kommer noget centralt fra, ellers revideres handleplanen som 
skal sendes til forældrene. 
På dialogmødet laves oplæg til diskussion om ferieafholdelse. 
 

Ledelsesteam 
kommer med 
oplæg 

 

Branding af 
Brobyskolerne 

Gode ideer til kommende Branding af Brobyskolerne. Vi samtænker i forbindelse med 
mødet. 
 
Skal der nedsættes en arbejdsgruppe?  
Branding på ex. Facebook.  
Branding handler bla om attraktiv arbejdsplads, og bosætning.  
Brug Cepos undersøgelsen til branding. 
Vigtigt med branding i hverdagen for at fastholde og rekruttere elever. 
  
Konklusion:  
Punktet til drøftelse. 
Branding tages op på SB-møde i marts bla. branding på sociale medier. 

Alle  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 I marts 
2020. 
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Skal SB lave et nyhedsbrev til forældrene? Alle kan tage opgaven, hvis tiden er til 
det. Ellers tages det med til marts. 
 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Økonomi Inkl. drøftelse af bus 
Busdelen er et beslutningspunkt. 
 
Økonomi til orientering. 
 
Konklusion: 
Der kan ikke sættes patrikkel filter på vores nuværende bus.  
Der er lige nu mange reparationer på bussen. 
Vi bør overveje at begynde at spare op til en udskiftning af bussen.  

BBI  

Orientering: 
Anja: 
Søren:  
Ledelsesteam: 
Medarbejdere: 
Elevråd: Eleverådets 
orientering passes ind 
i dagsordenen tidligt 
på mødet, så de kan 
komme hjem 

 
Anja: Forældremøde i 1.B. God strategi som har skabt tryghed. Intet nyt om styrelsesvedtægter. 
SH: Ny chef ansat i Opvækst og Læring. Ledelsesteamet har sat gang i udvikling i ledelsesteamet. 
Temaet er Frygtløs Ledelse. 
HG: Forældremøde i børnehaven. Forældre gruppe som gerne vil have struktur. Ansættelse af 
pædagog og lønnet pædagogstuderende i AV SFO det næste halve år.  
BBI: AULA er på vej.  
Medarbejder: Der bliver arbejdet med indsatsplaner og samarbejde med eksterne 
samarbejdsparter.  
Mads: Har haft elevrådsmøde: Snak om tal ordentlig kampagnen. Bedstemor reglen blev drøftet. 
Man skal ikke sige noget som ikke vi sige til sin bedstemor. 
Der blev drøftet hvad elevrådets penge kan bruges til. Bolde og andet der holder længere. 
Etablering af boden med et sortiment der afspejler skolens kostpolitik. 

Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarli
g:  

Deadline:  

Evt. & kommende 
punkter 

Ros til personalet på AV om nogle gode aktiviteter om eftermiddagen. 
Er der en Bestyrelses side på AULA. BBI og Ove følger op. 
Der er brug for en opgave oversigt om hvem, hvad og hvornår? Signe sender Gantt kort 
som kan give overblik. 

Alle  

 
  


